
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-19-120735 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid P. Mosch 

Fractie GemeenteBelangen 

Onderwerp Commissievragen GemeenteBelangen cie. Ruimte 

Doelmatigheid afvalstoffenheffing 

Datum waarop de vraag is gesteld 7 januari 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de oriënterende commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Wanneer krijgt de gemeenteraad een kaderstellende notitie inzake het 

Afvalstoffenbeleid? 

antwoord  We komen met een raadsinformatieavond over het Gemeentelijk Grondstoffenplan. Dit 

verzoek ligt bij het presidium.  

De avond is bedoeld om gevoel te krijgen bij en richting mee te krijgen vanuit de raad 

over de koers en ambities voor het nieuwe afvalbeleid. Op basis van deze bijeenkomst 

werkt het college een raadsvoorstel uit voor de nieuwe ambitie en kaders voor het 

nieuwe Gemeentelijk Grondstoffenplan. Dit voorstel wordt dan voor besluitvorming 

voorgelegd aan de raad. 

2. Beleid zonder inzicht leidt volgens het RKC rapport tot beleid zonder uitzicht/hoge 

tarieven. (zie o.a.  pnt 2 in de aanhef van het agendapunt). Kunt U beschrijven of en 

welke wezenlijke structuurfouten zijn gemaakt bij het CAW? 

Antwoord De huidige overeenkomst is aangegaan op basis van de uitgangspunten van toen en er is 

in die overeenkomst geen ruimte voor verandering. Dat was circa 15 jaar terug, er 

veranderde immers weinig tot niets op afvalgebied. Echter, in de huidige markt volgen 

de ontwikkelingen elkaar op. Dat is dan ook de reden dat we een toekomstgerichte DVO 

willen. Een DVO waarin toekomstige ontwikkelingen ook kunnen worden meegenomen. 

3. Welke wordt/blijft de eventueel toekomstige taakstelling van het CAW in uw visie? 

Antwoord Of het CAW in zijn huidige vorm blijft bestaan, wordt nog onderzocht. Wel zullen we als 

regio in ieder geval samenwerken op dit dossier. We blijven samenwerking houden met 

de afvalbrengstations. 

4. Welke deskundigheid betrekt u bij de voorbereidingen tot een nieuwe gemeentelijke 

DVO? 

Antwoord Bureau Buiten begeleidt de CAW-gemeenten om te komen tot een kwalitatief goede 

DVO. Intern zijn de ambtenaren van financiën, juridische zaken en afval bij dit dossier 



 

 

betrokken. 

5. Welke is het nut van een nieuwe DVO wanneer daarna het onderbouwende 

grondstoffenplan, zijnde het belangrijke beleidskader voor o.a. de nieuwe DVO (zie 

Raadsvoorstel 06-12-2018), wordt vastgesteld? 

Antwoord Op dit moment zijn we bezig met de een nieuwe DVO op basis van de huidige 

dienstverlening. Op die manier kunnen we de huidige en de nieuwe prijs voor de 

dienstverlening goed met elkaar vergelijken. 

6. In het Raadsvoorstel spreekt het college (citaat) “de raad voor 1 juni 2019 te 

informeren over het plan van aanpak voor de uitvoering en implementatie van de 

aanbevelingen” 

Heeft dit een relatie met de nieuwe DVO (toegezegd in 2e kwartaal 2019!) en zo ja 

welke? 

antwoord De rekenkamercommissie is de schrijver van het raadsvoorstel.  

De aanbevelingen van de rekenkamercommissie nemen we mee in het proces van de 

nieuwe DVO.  

 

 


